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سرویس سیاسی ـ
روزنامه دولتی ایران دیروز در گزارشی نوشت: »چه باید کرد که نوسان قیمت کالاها به حداقل برسد؟ کارشناسان و تحلیلگران 
اقتصادی در پاسخ به این سؤال نظر واحدی دارند و آن ثبات قیمت ارز است، نکته ای که بانک مرکزی هم در آخرین گزارش 
خود از اوضاع اقتصادی کشور بر آن تاکید مضاعفی داشت و چالش مهم هدف تورمی آن نهاد را قیمت ارز اعلام کرد. آنها اعتقاد 
دارند کمبود منابع ارزی سبب شده بازار به صورت متناوب با رشد قیمت ها روبه رو شود. در عین حال برخی ها جریان نوسان 
قیمت را سیاه می بینند و می گویند که اگر تولیدکنندگان سطح وابستگی خود به اجناس و مواد اولیه خارجی را کم کرده بودند 

اکنون وابستگی به واردات مواد اولیه باعث گرانی پیوسته کالاها نمی شد.«
در ادامه گزارش آمده اســت: »این صحبت نقادان در حالی اســت که دو دیدگاه در برابر آنها قرار گرفته است یک دیدگاه 
اینکه در هیچ کشــوری از صفر تا صد یک کالا در یک کشــور تولید نمی شود و برای آنکه شاهد تولید ارزان قیمت و با صرفه 
باشیم واردات بخشی جداناپذیر از اقتصاد است. گروهی دیگر هم این گونه به منتقدان رشد قیمت ها واکنش نشان دادند، آنها 
می گویند وقتی کشوری تحریم است انتظارات تورمی در آن رشد پیدا می کند لذا رشد قیمت کالاها در شرایطی که تهدیدهای 
مختلف وجود دارد طبیعی است. به هر ترتیب باید پذیرفت که مشکلات مختلف باعث شده این روزها نوسان قیمت به حداکثر 
خود برسد. در این سال ها تولیدکنندگان تا حد امکان به سمت خودکفایی حرکت نکردند، سیاست گذاران بخشنامه هایی را 
ابلاغ کردند که دست و پای تولید و صادرات را بست و برخی از مجموعه ها هم نتوانستند از بخش خصوصی حمایت کنند و 

سبب توسعه صادرات شوند.«
قوه مجریه، یک سوم هم در مشکلات سهم ندارد!

محمد هاشمی رفسنجانی، عضو سابق مجمع تشخیص مصلحت نظام در مصاحبه با روزنامه آرمان گفت: »در شرایط موجود 
دولت به معني قوه مجریه که یکي از قواي سه گانه محسوب مي شود حتي یک سوم سهم را هم ندارد... قوه قضائیه و قوه مقننه 
و نیروهاي مسلح و سایر نهادها نیز هستند که هم در حوزه اقتصاد و هم در حوزه سیاست و هم در سایر حوزه ها مشارکت دارند 
و رفتار مي کنند. لذا این مسئله کل نظام است نه یک فرد یا قوه خاص. دولت تنها و به قول معروف یک دست صدا ندارد. این 
وظیفه همه است که رعایت کنند، صرفه جویي کنند، به فکر مردم باشند، نیازهاي مردم را تامین کنند. به جاي این بداخلاقي هایي 
که بازي در زمین دشــمن اســت یا هدف دیگري دارد باید به حل مشکلات مردم بپردازند. مردم هم از هر تریبوني که داشته 

باشند استفاده کرده و مي گویند که مسئولان اختلافاتشان را در جاي دیگري حل کنند و به مشکلات ما رسیدگي کنند.«
چندی پیش حجت الاسلام و المسلمین غلامرضا مصباحی مقدم، عضو مجمع تشخیص مصلحت نظام گفته بود: »درخصوص 
بودجه، رئیس جمهور و هیئت دولت ۹۴ درصد از بودجه را در اختیار دارند و فقط ۶ درصد آن متعلق به رهبری، قوه مقننه، 

قضائیه، نیروهای مسلح، شورای نگهبان و... است. بنابراین دولتمردان به جای فرافکنی به وظایف اصلی خود بپردازند.«
بررسی میزان تخصیص بودجه در دستگاه های ملی در سال های اخیر نشان می دهد، بیشتر نهادهای خارج از قوه مجریه و یا 
مؤسسات فرهنگی دریافت کننده کمک، بخش قابل توجهی از میزان بودجه مصوب سالیانه خود را دریافت نکرده اند و میان بودجه 
مصوب و میزان تخصیصی به آنها فاصله معناداری وجود دارد. به عبارت دیگر، ماجرای حکایت »آش نخورده و دهان سوخته« است.
کارشناسان و صاحبنظران بارها تاکید کرده اند که 70 الی 80 درصد مشکلات ناشی از سوءمدیریت در دولت است. باید 
یادآور شد که ارگان دولت نیز روز گذشته در گزارشی که در صدر ستون »نگاهی به دیروزنامه های زنجیره ای« آورده شده، نوشته 

است: »سیاست گذاران بخشنامه هایی را ابلاغ کردند که دست و پای تولید و صادرات را بست.«
رفع وابستگی به نفت؛ امری ضروری و امکان پذیر در صورت اهتمام دولت

آلبرت بغزیان، عضو هیئت علمی دانشگاه تهران دیروز در ارگان دولت نوشت: »شرایط کنونی نشان می دهد که سیاست 
ابلاغی مقام معظم رهبری، یعنی اقتصاد مقاومتی نیز به خوبی اجرایی نشــده و تاب آوری کشــور در برابر فشارهای خارجی 
چندان قابل قبول نیست. سطح تولید و صادرات کشور در این دوره نه تنها جهش نداشته؛ بلکه تولیدکننده با مشکلاتی نظیر 
تامین مواد اولیه و تجهیزات مواجه است. لذا اینکه گمان کنیم دوره تحریم یک فرصت برای مقاوم  سازی اقتصاد است، چنین 

نیست. اما در این شرایط چه باید کرد؟«
وی افزود: »به نظر می رسد که هنوز راه هایی برای بهبود شرایط اقتصاد وجود دارد. کشوری را نمی توان یافت که تحریم 
است و اقتصاد پویایی دارد. اقتصاد ایران نیز در قرنطینه نمی تواند مقاوم شود. راه اصلی بهبود شرایط این است که به شرکای 
تجاری کشور نظیر اروپا، روسیه، ترکیه و... فشار بیاوریم تا تحریم های آمریکا را نادیده بگیرند و مراودات کالایی و ارزی خود را 
با ایران افزایش دهند. البته با توجه به انتخابات ماه نوامبر آمریکا ممکن است که گشایشی حاصل شود و این کشور دوباره به 
برجام بازگردد؛ لذا نمی توان به اقتصاد فعلا نگاه بلندمدت داشت. در داخل نیز تدابیر ویژه و اتخاذ سیاست های خاص و مشخص 
توســط بانک مرکزی، افزایش نظارت بر قیمت ها، بازرســی ها، ممانعت از احتکار و قاچاق معکوس می تواند به مدیریت نسبی 
شرایط کمک کند. اما اینکه بخواهیم در تولید رونق چشمگیری را رقم بزنیم و اقتصاد کشور را بی نیاز از دلارهای نفتی کنیم، 

مقدور نیست و نمی توان در انتظار فرصت  سازی از تحریم و گشایش های ویژه بود.«
رفع وابســتگی به نفت، امری ضروری و کاملا امکان  پذیر اســت اما مســئله اینجاست که دولت بسترها و لوازم این امر را 
فراهم نکرده و ظرفیت  های داخلی و فرصت های رونق اقتصادی را معطل وعده های پوچ بیگانگان گذاشت. گسترش تعامل با 
همسایگان، فعال  سازی عرصه مسکن، گسترش پالایشگاه  سازی و تبدیل نفت خام به فرآورده، هدایت نقدینگی به عرصه های 
مولد، اصلاح نظام بانکی، اصلاح ساختاری بودجه، گسترش پایه های مالیاتی، حمایت ویژه از تولید و استقبال و توجه به راهکارهای 
صاحب نظران از جمله مواردی است که اگر دولت اهتمام لازم را به آنها داشت، موجب مقاوم  سازی و شکوفایی اقتصادی می شد. 
اما دولت در مقابل، عرصه مســکن را به مدت حدودا 5 ســال رها کرد، در راه اندازی سامانه املاک و اسکان کشور اهمال کرد، 
حقوق نجومی پرداخت کرد، نقدینگی را به عرصه های مولد هدایت نکرد، سهمیه بندی بنزین را حذف کرد، به ذخایر طلا و 

دلار چوب حراج زد و اقتصاد را شرطی کرد.
نقد برنامه اقتصادی منتقدان دولت!!

روزنامه شرق در سرمقاله شماره دیروز خود نوشت: »دولت دوازدهم در ضعیف ترین موقعیت خود است. روز و ساعت و شاید 
دقیقه ای نیست که فیلم و سخن و گفتاری علیه عملکرد آن در فضای مجازی منتشر نشود.«

دولت تدبیر و امید با حمایت های اصلاح طلبان و برنامه های غیراخلاقی این طیف علیه دیگر نامزدهای انتخابات ریاست 
جمهوری به پیروزی رسید. حالا یک روزنامه طیف موسوم به اصلاح طلب )شرق( در سرمقاله خود نوشته: »کلیپ هایی که متأسفانه 
به سرعت کاربران از آن استقبال می کنند و بازنشر می شود. رفتاری که بخش عمده ای از آن ریشه در استیصال و نارضایتی شدید 
از وضعیت و عملکرد اقتصادی دولت دارد. شاید بتوان گفت جامعه ایران کمتر زمانی چنین نگران، عصبی و بی افق بوده است. 
اکنون خرید خانه ای محقر و کوچک حتی در حاشیه شهرها یا داشتن یک پراید دست دوم به آرزویی دست نیافتنی تبدیل شده 
است؛ یافتن شغلی با سه تا چهار میلیون تومان حقوق که تقریبا افسانه است. وضعیت بد اقتصادی از دو سال قبل و با شروع 
دور جدید تحریم های ظالمانه و افزایش سوءسیاست ها]!![ و انجام نشدن اصلاحات ساختاری اقتصادی و پاندمی کرونا  تشدید 
شد. تورم بالای 30 درصد و منفی شدن رشد اقتصادی و ایجاد فضای رکود تورمی و... بی شک تأثیرات بسیاری بر روح و روان 

و رفتار انسان ایرانی گذاشته و می گذارد.«
چنان که خواندید از عبارت »سوءسیاست ها« استفاده شده یعنی دولت عملکرد خوبی دارد و دچار »سوءمدیریت« نیستیم 
بلکه سوءسیاست داریم! در این سال ها طیف اصلاح طلب نشان داده که در فرافکنی تبحر ویژه ای دارد و این مدل جدید فرافکنی 

را نیز باید به قبلی ها افزود.
سپس در حالی که اصلاح طلبان و دولت مورد حمایت آنها در راس کار است، شرق در سرمقاله خود به هجو برنامه اقتصادی 
منتقدان دولت پرداخته و نوشته است: »مخالفان و رقبایی که جز تهدید و توهین هیچ گاه در تمام دوران حضورشان چه بر اریکه 

قدرت و چه خارج از آن، طرح و نقشه و برنامه ای برای تغییر مثبت و بهبودی اوضاع ارائه نداده اند...«
گویا این جماعت یادشان رفته است که در دوره های قبل ریاست جمهوری چه توهین های زشتی علیه رئیس جمهور بیان 
داشتند و حتی کار را با یک کاریکاتور به اوج وقاحت رساندند. باید پرسید آیا دولت متبوع شما گوشی برای شنیدن انتقادها و 

اجرای برنامه های جناح رقیب دارد؟! 
نکته آخر اینکه لیست توهین های دولتمردان علیه منتقدان به راحتی در اینترنت قابل احصا و بررسی است.

چشیدن بالاترین لذت ها 
در گرو عمل به فرامین خداوند 
همه انسان ها،  دوست دارند رشد و  ترقی کنند؛ اگر این میل به کمال نبود، هیچ کس 
به دنبال  ترقی نبود، اما اینکه رشد و ترقی واقعی چیست، کمتر مورد تفکر قرار می گیرد و 
غالباً تحت تأثیر شرایط و القائات اطرافیان، داشتن ثروت، داشتن شغل مناسب با درآمد 

خوب، موقعیت اجتماعی مناسب و نظایر آن، پیشرفت قلمداد می شوند.
بســیاری از افراد، علم را نیز برای رسیدن به مدرک و شغل مناسب می خواهند، اما 
برخی، علم و شناخت حقیقت برای آنها مطلوبیت ذاتی دارد و حتی اگر باید برای کشف 
حقایق هزینه کنند - ولو اینکه در آینده نیز به وسیله آن به شغل و جایگاهی نرسند - باز 

هم اقدام به کسب معرفت می کنند.
لذت های متفاوت در دوران های مختلف زندگی 

در دوران کودکی بالاترین لذت ها در بازی کردن است؛ اما همین کودک وقتی رشد 
می کند و بالغ می شود، لذت های دیگری برایش مطرح می شود و رسیدن به پست و مقام 

و احترام اجتماعی برای او لذت آور می شود.
همان طور که با رشد کردن انسان، برخی لذت های گذشته، در چشم او رنگ می بازد 
و لذت های جدیدی جای آن را می گیرد، انســان اگر رشــد بیشــتری داشته باشد، این 
لذت های مادی نیز در چشم او رنگ می بازد و برای او لذت هایی کودکانه تلقی می شود.از 
این رو آیت الله بهجت)ره( می فرمود: اگر سلاطین عالم لذت نماز را می چشیدند، سلطنت 
را رها می کردند تا به این لذت برســند. طبیعتاً سلاطین، به لذت های فراوانی دسترسی 
دارند؛  نماز چه لذتی باید داشته باشد که آنها دست از آن لذت ها بکشند و به دنبال نماز 
بروند؟ آری؛ اگر ما دنبال به این لذت ها نمی رویم، به این علت است که درکی از آنها نداریم.
 خداوند انسان را به گونه ای آفریده است که در هر دوران، لذت خاصی داشته باشد،اما 
جای سؤال دارد که چرا انسان باید این دوران ها را طی کند تا به این لذت ها برسد؟ چرا باید 
مسیر طولانی دنیا با این مشکلات و غم و غصه ها و سختی ها را طی کرد تا به رحمت خداوند 
رسید و چرا خداوند از ابتدا ما را در بهشت نیافرید تا رحمت خود را شامل حال ما کند؟!
اجمالاً باید گفت، هدف خداوند از خلقت انسان، این است که انسان با اختیار خودش، 
مسیر سعادت و کمال و رسیدن به رحمت الهی را بپیماید؛ این رحمت، رحمتی است که 
تنها از راهکارهای اختیاری به دست می آید وگرنه خداوند کسانی را داشت که رحمتش 
را شامل حال آنها کند؛ او ملائکه بسیاری آفریده است و هرکدام نیز مقام و جایگاهشان 
معلوم اســت. جبرئیل از ملائکه با عظمت الهی است، اما انسان می تواند مقامی  بالاتر از 
ایشان داشته باشد؛ از طرف دیگر می تواند حتی از پست ترین حیوانات نیز پست تر شود.

لازمه پیمودن اختیاری راه سعادت این است که شرایط متغیر و گرایش های متفاوتی 
وجود داشته باشد،در این صورت است که انسان با ابتلا به این مسائل و با وجود گرایش های 
متعدد، می تواند راه صحیح یا اشتباه را با اختیار خود انتخاب کرده و رشد یا سقوط کند.
در هر مرحله که وارد می شویم، برای اینکه به مراتب بالاتر برسیم، باید انگیزه قوی تری 
داشته باشیم؛ روشن است که اگر کسی مدرک دیپلم داشته باشد و به او بگویند دوباره 
چند ســال درس بخواند و زحمت بکشــد تا همان مدرک را به او بدهند، انگیزه ای برای 
درس خواندن نخواهد داشــت. این فرد در صورتی انگیزه ادامه تحصیل پیدا می کند که 

مدرک مقطع بالاتر به او داده شود.
درک عالی ترین لذت، در گرو کمال یابی انسان

لذت ها دارای مراتبی هستند و انسان به همان اندازه که رشد کند، لذت او هم بیشتر 
می شود، خداوند پیامبر)صلی الله علیه وآله(، ائمه) علیهم السلام( و اولیای الهی را به عنوان 
کسانی که به مقام نهایی هدف خلقت رسیده اند، برای یافتن انگیزه در پیش روی ما قرار 
داده است. این مقام، همان مقامی  است که از همه بالاتر است و البته لذتش نیز بیشتر 
است؛ بر این اساس طبیعی است که ما از نماز لذت نبریم و کسی مانند آیت الله بهجت 
لذت ببرد؛ چرا که لازمه رسیدن به این مقام، این است که انسان مراحل قبل را گذرانده و 

طی کرده باشد و لیاقت لذت بردن از این رحمت الهی را پیدا کرده باشد.
عالی ترین کمال، عالی ترین لذت ها را هم به دنبال دارد، اما برای رسیدن به این مقامات 
باید ســال ها زحمت کشید تا لیاقت چشیدن لذت انس با خدا را دریافت کرد. البته اگر 
بفهمیــم و درک کنیم که خداوند ما را برای چه کمالی آفریده و چه لذتی به همراه آن 

کمال است، انگیزه برای رسیدن به این لذت نیز در ما شدت می یابد.
تنها خداوند است که می تواند جلوه ای از این لذت ها را به ما بدهد؛ چرا که او ما را 
خلق کرده و می داند برای چه خلق کرده است؛ اوست که بهتر از همه می تواند راه رسیدن 
به این لذت را برای ما تبیین کند. به عبارت دیگر، بهترین کمالی که می توان به آن رسید، 
همان است که خدا می گوید و بهترین مسیری که می تواند ما را به این کمال برساند، همان 

راهی است که خداوند گفته است.
عمل به دستورات خداوند، راه رسیدن به کمال و لذت های آن

یافتن راه کمال و سعادت و رسیدن به برترین لذت ها، صرفا با تفکر و اندیشیدن محقق 
نمی شود؛ زیرا انسان اصلا چنین لذتی را درک نکرده تا بخواهد به آن برسد. بسیاری از 
اندیشمندان بزرگ دنیا، در این باره اندیشیده اند و راه هایی را هم برای رسیدن به کمال نهایی 
پیشنهاد کرده اند که البته بسیار با هم متفاوت است؛ از حس گرایی و عقل گرایی گرفته تا 
تصوف و ریاضت؛ اما آیا هیچ کدام، به اندازه کسی که انسان را آفریده و اوج کمال انسان 

و اوج رحمت خود را می شناسد، می توانند مسیر واقعی را نشان دهند؟!
خداوند بر ما منت نهاده و کسی را به ما معرفی کرده که هم آخرین مرحله کمال و 
هم راه رسیدن به آن را به ما معرفی کرده و هم آفت هایش را به ما نشان داده است. کسی 
که خودش به آن کمال رســیده اســت؛ از این رو بهترین کار برای رسیدن به این کمال، 
یادگرفتن همین امور و در مرحله بعد، عمل به آنهاست. وقتی برخی از افراد برای رسیدن 
به یک تخصص در رشته ای خاص، ده ها سال از وقت خود را در مراکز علمی می گذرانند 
و تلاش می کنند تا به آن تخصص برسند، آیا جفا نیست که راه رسیدن به کمال واقعی 
و دریافت بالاترین رحمت ها که به ســادگی در اختیار ما قرار داده شــده را یاد نگیریم و 

به آن عمل نکنیم؟
برای حرکت آگاهانه، باید به این سؤالات پاسخ روشنی داده شود،باید ببینیم چرا خلق 
شــده ایم؟ بالاترین پیشرفت و  ترقی و لذتی که می توانیم به آن برسیم، چیست و از چه 
راهی باید به آن برسیم؟ البته خداوند متعال، پاسخ این پرسش ها و هم چنین راه رسیدن 

به این کمالات را برای ما بیان کرده است.
 بیانات آیت الله مصباح یزدي)دام ظله( در دیدار
با جمعی از طلاب مدرسه  علمیه نورالاصفیا و آل یاسین تهران؛ قم؛ 97/9/17 

زلال بصیرت روزهای  پنج شنبه منتشر می شود.

درمکتب امام

راه را خدا باز می کند
مشکلاتمان را با زحمت خودمان و حفظ شرافت خودمان، خودمان 
انجام بدهیم. چرا باید ما دستمان را پیش دیگران دراز کنیم برای این 
امور؟ باید افکار خودمان را به راه بیندازیم، یعنی همه ایران این کار را 
بکند. همه دانشگاه ها، همه کارخانه ها، همه افکارشان را به کار بیندازند، 
از آنها می آید. راه را خدا باز می کند. ابتدا به نظر آدم می آید که یک کاری 
نمی شود، وقتی که وارد شد کم کم می بیند نه، خدا راه را باز کرد و شد.
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در پی امتناع سازمان خصوصی  سازی از اجرای فسخ

 پرونده واگذاری شركت كشت  و صنعت نیشکر هفت تپه 
به دیوان محاسبات ارجاع شد

روز گذشته مجلس کار خود را با جلسه 
غیرعلنی با حضور وزیرصمت پیرامون بررسی 
گرانی های اخیر آغــاز کرد و رئیس مجلس 
نیز دراین باره گفت پیرو این جلسه مطمئن 
هستیم که در تثبیت بورس و کاهش قیمت 

ارز تداوم ایجاد خواهد شد.
جلسه علنی مجلس شــورای اسلامی دیروز 
در حالی آغاز شــد که ابتدای کار خود را با جلسه 
غیرعلنی آغاز کرده بود و در بخش علنی جلســه 
برنامه سخنرانی فرمانده نیروی انتظامی در دستور 

کار جلسه بود. 
محمدباقر قالیباف در ابتدای جلسه علنی دیروز 
مجلس شورای اسلامی، گفت: مجلس از ساعت 8:۱5 
جلسه ای غیرعلنی داشت که موضوعات مربوط به 
مسائل اقتصادی با اولویت حوزه وزارت صمت مورد 

بحث و بررسی قرار گرفت.
وی بیان کرد: در این جلسه مباحثی پیرامون 
توزیع و تأمین کالا و همچنین قیمت ها مطرح شد 
و همچنین درباره مســائل مربوط به حوزه فولاد و 
شرکت های فولاد در بورس توافقات خوبی ایجاد شد 
که ان شاءالله در فرصت مناسب توضیحاتی در این 

زمینه خواهیم داد.
رئیس مجلس شورای اســلامی تصریح کرد: 
همچنیــن برای تأمیــن و تهاتــر کالا در اصلاح 
رونــد صــادرات و واردات و همچنیــن تأمین ارز 
برای این کار تصمیمات جدیدی اتخاذ شــد. پیرو 
این جلسه مطمئن هســتیم که در تثبیت بورس 
و کاهش قیمت ارز تداوم ایجاد خواهد شــد که در 

فرصت مناسب به اطلاع مردم می رسانیم.
ارجاع پرونده هفت  تپه 

به دیوان محاسبات
دیروز خبرگزاری مهر گزارش داد که موضوع 
امتناع ســازمان خصوصی سازی در اجرای تکلیف 
خود مبنی بر فسخ قرارداد واگذاری شرکت کشت و 
صنعت نیشکر هفت تپه به دادسرای دیوان محاسبات 

کشور ارجاع شد.
ســازمان خصوصی ســازی علیرغم اذعان به 
تخلفات گسترده خریداران در گزارش های ارسالی 
از جمله عدم پرداخت بیش از ۴ قســط از اقساط 
واگذاری، عدم پرداخت بدهی شــرکت به سازمان 
گسترش و نوسازی صنایع ایران، اجاره زمین های 
قابل کشت بدون اجازه از سازمان خصوصی سازی، 
ســوءمدیریت و ایجاد بحران های کارگری، انحراف 
منابع درخارج از فعالیت اصلی توســعه نیشــکر 
و... تاکنــون اقدام مؤثری جهت اســتیفای حقوق 
بیت المال و وظائف قانونی انجام نداده و در توجیه 
آن به دستورات مقام های مافوق استناد کرده است.

اختلال در آرامش مردم
خط قرمز نیروی  انتظامی

سردار حسین اشــتری در جلسه علنی دیروز 
مجلس ضمن تبریک آغاز ماه ربیع الاول، گفت: لازم 
است در ابتدا یاد و خاطره امام راحل، شهدای دوران 
دفاع مقدس، شهدای عرصه نظم و امنیت و شهدای 
مدافع حرم را گرامی دارم و برای فرمانده معظم کل 
قوا آرزوی سلامتی می کنم. از لطف و عنایت مقام 
معظم رهبری تشــکر می کنم که روز گذشته پیام 
محبت آمیــز خود را برای کارکنان نیروی انتظامی 
ارسال کردند که باعث دمیده شدن روحی جدید در 
کالبد آنها شد و قطعا با این روحیه بیش از گذشته 
تلاش می کنیم در خدمت نظم و امنیت کشور باشیم.

وی گفت: نیروی انتظامی با داشتن نیروهای 
جهادی، انقلابی، ولایی، مردمدار، هوشمند و مقتدر 

در خدمت امنیت جامعه اســلامی است و ما بیش 
از ۱0 هــزار مقر ثابت و بیش از 30 هزار گشــت 
ثابت همزمان در کشور داریم. امنیت امروز مرهون 
مجاهدت هــای رزمنــدگان و خصوصا تلاش های 
بی وقفه کارکنان خدوم نیروی انتظامی اســت و ما 

باید این امنیت و آرامش را همواره حفظ کنیم.
اشتری تصریح کرد: نیروی انتظامی برای استقرار 
و حفــظ نظم و امنیت با تمام ظرفیت و توان خود 
در میدان است و تا پای جان برای حفظ جان مردم 
ایســتاده است و شــهدایی که ماهانه تقدیم نظام 
جمهوری اسلامی می کند و بیش از ۱3 هزار شهید 
و بیش از ۲0 هزار جانباز نیروی انتظامی موید این 

مسئله است.
وی اظهار داشــت: نیروی انتظامی همواره در 
حال مقابله با مخلان نظم و امنیت کشور و همچنین 
گروه های  تروریستی است و نیروی انتظامی خارج 
از گرایش های سیاســی و قومیتی و وابســتگی به 
گروه های مختلف، مشغول ارتقا نظم و امنیت کشور 
است. نیروی انتظامی به پیروی از فرمان فرماندهی 
معظــم کل قوا حفظ امنیت و آرامش مردم را خط 
قرمز خود می داند و با اقتدار توام با عدالت، مهربانی، 
هوشــمندی و عقلانیت در حال مقابله و مبارزه با 

مخلان امنیت هستیم.
اشتری با تاکید بر اینکه نیروی انتظامی یک نهاد 
خدمتگزار است، گفت: کارکنان نیروی انتظامی در 
کنار انجام وظایف، خدمات زیادی را هم به مردم ارائه 
می کنند به گونه ای که در سال، حدود 70 میلیون 
خدمت را به مردم عزیز و شریف میهن اسلامی ارائه 
می کنیم که کمتر نهادی مانند نیروی انتظامی از 

این حیث وجود دارد.
فرمانده نیروی انتظامی با بیان اینکه با توجه به 
گره خوردن دو مسئله امنیت و سلامت شعار هفته 
نیروی انتظامی »با هم برای امنیت و سلامت« است، 
گفت: با توجه به شیوع کرونا که مدتی است مردم 
ما را گرفتار خودش کرده است، نیروی انتظامی از 
همان ابتدا در کنار مدیران بهداشت و درمان بود و 
تمام امکانات خود را در اختیار بیماران قرار داده است.
اشتری تاکید کرد: نیروی انتظامی در مبارزه با 
افراد سودجو و محتکران که در شرایط به وجود آمده 
ناشی از شیوع ویروس کرونا سوءاستفاده می کنند و 
اقلام مردم را احتکار می کنند، با آنان برخورد کرده 
است و تاکنون ده ها میلیون ماسک و اقلام بهداشتی 

برای پیشگیری از کرونا را کشف کردیم.
وی اظهار داشت: بیش از 3 هزار تارنما در بحث 
فضای مجازی شناسایی شدند که تشویش اذهان 
عمومی کردند و با تذکر، احضار و بعضا تشکیل پرونده 
تلاش کردیم در فضای مجازی آرامش برقرار شود.

فرمانــده نیروی انتظامی تاکیــد کرد: نیروی 
انتظامی با کمک مســئولین سایر بخش ها به ویژه 
بســیج در بحث فاصله گذاری اجتماعی ورود کرد 
و اقداماتی قابل توجه را انجام  داد و این ماموریت 
ما همچنان ادامــه دارد. ما از همه تجهیزات خود 
برای ضدعفونی کردن معابر اســتفاده می کنیم و 
به دنبال آن هســتیم که مصوبات ستاد ملی کرونا 

عملیاتی شود.
همچنیــن علــی کریمــی فیروزجایــی در 
جلسه علنی دیروز مجلس شورای اسلامی بیانیه 
۲۲۲ نفر از نمایندگان در تقدیر از خدمات نیروی 

انتظامی جمهوری اسلامی ایران را قرائت کرد.
فرافکنی  های رئیس جمهور

سید نظام الدین موسوی در جلسه علنی دیروز 
مجلس شورای اسلامی طی تذکر شفاهی، گفت: 
پنج ماه است که در مجلس از زبان وکلای ملت به 
اندازه هزار مثنوی هفتاد من درباره شرایط نابسامان 
اقتصادی و اوضاع اسفناک معیشت مردم سخن گفته 
شده و بنابراین از تکرار آن می گذرم چرا که حاصلی 

جز افزودن تلخکامی مردم نداشته باشد.
وی بیــان کرد: آنچه بیش از تــورم و گرانی 
روزافزون نرخ ارز، مســکن، سکه و خودرو با روان 
ملت بازی می کند، فرافکنی ها و دوقطبی سازی های 
بی بنیان شــخص رئیس جمهور اســت. یک روز 
می گوید ما در جنگ هستیم و هیچ کس نباید خلاف 
این شرایط سخن به میان آورد و روز دیگر با تحریف 

تاریخ، سازش را تئوریزه می کند.
نماینــده مردم تهــران در مجلس شــورای 
اسلامی خطاب به رئیس جمهور، گفت: نه ما اهل 
تجاوز به دیگران هســتیم و نه به واسطه نیروهای 
مســلح مومن و مقتدر کســی جرأت نگاه چپ به 
این مــرز و بوم را دارد. آقای رئیس جمهور شــما 
تئوریسین نیستید، شما مسئول امور اجرایی کشور 
هستید، جنگ و صلح طبق قانون اساسی مسئول 
و متولی دارد، شما به کار خود برسید. مسئله اصلا 
بحث جنگ و صلح نیســت، مســئله امروز کشور 
بحث عرضه و کارآمدی و داشتن انگیزه برای حل 
مشــکلات اســت که ظاهرا در خان شما تحفه ای 

نایاب است.
وی با بیان اینکه نجابت مردم و صبر استراتژیک 
نماینــدگان آنها را به چیز دیگــری تعبیر نکنید، 
گفت:حال که نمی توانیــد گامی برای بیرون رفت 
از مشــکلات خودســاخته بردارید، حداقل چند 
صباحــی دم فرو بندید و بیش از این نمک بر زخم 

ملت نپاشید.
گزارش جلسه غیرعلنی از زبان نماینده کرمان

محمدرضــا پورابراهیمی دیروز در حاشــیه 

جلســه علنی مجلس در جمع خبرنگاران، با اشاره 
به جلسه غیرعلنی که با موضوع بررسی گرانی های 
موجود در بازار و با حضور وزیر صمت برگزار شــد، 
گفت: مجلس شورای اســلامی و ارکان نظام باید 
کمک کنند تا قیمت گذاری دســتوری کنار برود 
چرا که هر نوع قیمت گذاری دستوری جز ایجاد رانت 
و فســاد در کشور حاصل دیگری ندارد و مجلس و 
کمیسیون اقتصادی با قیمت گذاری دستوری مخالف 
هســتند. برای کمک به فعالیت های اقتصادی در 
کشــور باید اجازه دهیم تا مکانیزم های قانونی در 

بحث قیمت گذاری دنبال شود.
وی تاکیــد کرد: در چرخــه فرآیند اقتصادی 
کشور متاسفانه مواد اولیه معادل یک دوم قیمت و با 
انرژی و کارگر ارزان ارائه می شود اما قیمت نهایی 
محصول که دست مردم می رسد، ۲0 درصد بالاتر از 
قیمت های وارداتی است. سقف قیمت ها باید از سوی 
وزارت صمت به نحوی تعیین شود که متناسب با 
مزیت های نسبی موجود در کشور و حداکثر برابر با 
قیمت های جهانی باشد و قابل قبول نیست که بالاتر 

از قیمت کالاهای وارداتی باشد.
وی با بیان اینکه در بســیاری از زمینه ها مازاد 
تولید در کشور وجود دارد، بیان کرد: از دیگر توافقات 
امروز ما با وزارت صمت، بحث ســاماندهی سامانه 
بهینه یاب است که در حوزه تخصیص تقاضا برای 
کالاهاست. بخشــی از اطلاعات ما به روز نیست و 
برخی با کدهای صوری مواد اولیه دریافت می کنند و 
مــا این موضوع را به وزیــر صمت توضیح دادیم و 
وی هم قبول کرد و به زودی در اطلاعات ســامانه 

بهینه یاب بازنگری خواهد شد.
رئیس کمیســیون اقتصادی مجلس شــورای 
اسلامی با تاکید براینکه مجموع این اقدامات یعنی 
توجه به حوزه بازار ســرمایه از منظر شرکت هایی 
کــه عملیات اقتصــادی خود را انجــام می دهند 
حتما به ایجاد شــفافیت اطلاعاتی کمک می کند، 
افزود: امیدواریم با سیاســت گذاری جدید وزارت 
صنعت، معدن و تجارت و توافق های صورت گرفته 
و آخرین توافق ما در بحث شرکت های صادراتی در 

بورس شاهد اتفاقات مثبتی در کشور باشیم.
پورابراهیمی اظهار داشــت: براساس آخرین 
توافقات انجام شده و با پیگیری های مجلس مقرر 
شده، بانک مرکزی محدودیت های ناشی از صادرات 
را برای شــرکت های صادراتی به ویژه شرکت هایی 
که فعالیت های بورسی دارند را بردارد تا ما بتوانیم 
امکان صادرات در برابــر واردات را عملیاتی کنیم 
و از ایــن طریق بــا ارائه حواله هــای صادراتی به 
صادر کنندگانی که از طریق ثبت ســفارش اقدام 
می کنند، موجب انگیزه در صادرکنندگان خواهد 
شــد و امیدواریم این اقدامــات در تنظیم بازار و 
افزایش ظرفیت های تولید و ســودآوری شرکت ها 
و ظرفیت های صادراتی به نحوی موثر واقع شــود 
تا در هفته های آینده شاهد ثبات مناسبی در حوزه 

اقتصادی باشیم.
وی درباره آخرین اقدامات کمیسیون اقتصادی 
مجلس در خصوص جاماندگان سهام عدالت، اظهار 
داشت: ما از هفته های اول مجلس کار خود را در این 
مورد آغاز و چندین جلسه با دستگاه های متولی در 
این حوزه برگزار کردیم. براساس اطلاعات ما حدود 
۲0 میلیون نفر از کسانی که در زمان عرضه سهام 
عدالت در ســال های ۱38۴ و ۱385 مالک سهام 
عدالت شدند، جزء شش دهک پایین درآمدی کشور 
محسوب نمی شدند، یعنی ۲0 میلیون از جمعیت 

کم درآمد کشور از سهام عدالت محروم شده اند.

جلسه شورای هماهنگی اقتصادی سران 
قوا به دلیل غیبت رئیس جمهور نزدیک 2 ماه 

است که برگزار نمی شود.
آخرین جلسه شــورای هماهنگی اقتصادی 
سران قوا مربوط به مخالفت روسای قوای تقنینی 
و قضائی با تشــکیل بورس نفت بــود که از آن 
روز تاکنون جلســه اقتصادی ســران قوا تعطیل 

شده است.
فارس نوشــت، پیگیری هــای خبرنگار ما از 
نمایندگان مجلس حکایت از این دارد که بعد از 
تعطیلی جلسات شورای هماهنگی، مجلس طرح 
جایگزینی را در سطح وزرا برای پیگیری مسائل 

کشور دنبال کرده است.

در همین راستا قالیباف به عنوان رئیس مجلس، 
جلساتی با وزرا و مدیران ارشد دولتی برگزار کرده و 
به نوعی امر ضروری تعامل قوا را در سطح ارتباط 
با وزرا و ارائه توضیح و گزارش از آنها درخصوص 

مسائل مختلف پیگیری می کند.
پیگیری وضعیت بازار ارز و جلسات مستمر ۱0 
روزه با هدف کاهش قیمت دلار و تثبیت بورس و 
جلوگیری از قیمت گذاری دستوری فولاد در همین 

راستا تلقی می شود. 
همچنین برگزاری نشست های رئیس مجلس و 
نمایندگان با رئیس کل بانک مرکزی، وزیر اقتصاد، 
وزیر نفت و وزیر جهاد کشــاورزی برای پیگیری 
مسئله اقتصاد و معیشت، سیاست های پولی، مالی 

و تجاری، نحوه حمایت از واردات کالاهای اساسی 
با ارز ترجیحی و حمایت از تولید از جمله اقدامات 
اخیر و تعاملی دولت و مجلس محسوب می شود.

محسن رضایی: سران سه قوه
باید جلسات مشترک را جدی بگیرند

محسن رضایی دبیر مجمع تشخیص مصلحت 
نظام با تأکید بر استفاده از ظرفیت جلسات سران 
قوا برای رفع مشکلات کشور، گفت: رهبر انقلاب، 
برای اداره کشــور در شــرایط کنونی یک امکان 
خوبی را فراهم کرده به سران سه قوه اجازه دادند 
که در جلسات مشترک با اختیار کامل، برای عبور 

از شرایط جاری کشور تصمیم بگیرند.
وی با بیان اینکه »متأسفانه سران قوا از فرصتی 

که رهبر انقلاب فراهم کرده اند، استفاده نمی کنند«، 
افزود: اگر سران قوا، جلسات مشترک شان را جدی 
بگیرند و دبیرخانه شان را تقویت کنند و از دیدگاه 
اقتصاددانان اســتفاده کنند خیلــی زود بر اداره 
کشــور مسلط می شــوند و بازار سرمایه و بورس 

نجات پیدا می کند.
رضایی که با صداوســیما گفت وگو می کرد، 
تصریح کرد: سران قوا باید حداقل هفت اقتصاددان 
را در دبیرخانه مستقر کنند؛ چون سران سه قوه 
تخصص لازم را در حوزه اقتصاد ندارند و اگر دارند 
اختلاف نظر دارند؛ ســران سه قوه باید جلسات 
مشترک را جدی بگیرند و این جلسات را بیشتر 

برگزار کنند.

جمهوری  بــرای  گفت:  رئیس جمهور 
اسلامی ایران به هیچ وجه مهم نیست که چه 
کسی در انتخابات ریاست جمهوری آمریکا 
پیروز شود، چرا که هر دولتی در آمریکا بر 
سر کار بیاید، مجبور است در برابر ملت ایران 

تسلیم شود.
حجت الاسلام والمسلمین دکتر حسن روحانی 
روز چهارشنبه در جلسه هیئت دولت با اشاره به 
گذشت 8 ماه از آغاز شیوع ویروس کرونا در کشور، 
بیان داشت: دولت و همه دستگاه های دیگر و به 
ویژه بخش بهداشت و درمان کشور با تمام توان 
در 8 ماه گذشته برای مقابله موثر با شیوع کرونا 
تلاش کرده اند و از زحمات همه بخش های درمانی، 
تولیدی، انتظامی و دیگر کسانی که در این زمینه 

دولت را یاری کرده اند صمیمانه تشکر می کنم.
به گزارش پایگاه اطلاع رسانی ریاست جمهوری، 
وی در ادامه با تبریک روز صادرات، به تلاش های 
دشــمن بــرای اخــلال در صــادرات غیرنفتی 
کشورمان اشــاره و اضافــه کرد: تنــوع صادرات 
غیرنفتی کشور مانع از توفیق دشمن برای ایجاد 
مانع یا اخلال در صادرات غیرنفتی کشورمان شد.

روحانی با تاکید بــر اینکه امروز با قاطعیت 
می توانیم تلاش های آمریــکا علیه ملت ایران را 
شکست خورده توصیف کنیم، اظهار داشت: برای 

جمهوری اسلامی ایران به هیچ وجه مهم نیست 
که چه کسی در انتخابات ریاست جمهوری آمریکا 
پیروز شود، چرا که هر دولتی در آمریکا بر سر کار 
بیاید، مجبور است در برابر ملت ایران تسلیم شود.

رئیس جمهور با بیان اینکــه ارزش صادرات 
غیرنفتی کشــور در هشت ساله دولت های نهم و 
دهــم حدود ۱7۱ میلیارد دلار بوده که از ابتدای 
دولت یازدهم تا امروز به بیش از 30۱ میلیارد دلار 
افزایش یافته است، تصریح کرد: این رقم تا پایان 
دولت ان شــاءالله به بیش از دو برابر مدت مشابه 

افزایش خواهد یافت. این موفقیت نشــان از یک 
حرکت پرنشاط و بالنده دارد که ثابت می کند فشار 
تحریم ها باعث شــده همه پای کار بیایند و برای 

پیروزی و پیشرفت کشور تلاش کنند.
وی در ادامــه با اشــاره بــه اجــرای طرح 
همسان سازی حقوق بازنشســتگان و شاغلین، 
خاطرنشان کرد: دولت در سخت ترین شرایط مالی 
دریافتی بازنشستگان را به طور متوسط 77 درصد 
افزایش داده تا در شــرایطی که کرونا برای مردم 
و به ویژه افراد دارای حقوق ثابت مشکلاتی ایجاد 

کرده، کمکی به مردم شده باشد.
رئیس جمهور با تاکید بر اینکه امروز وظیفه 
همگان تلاش برای رفع مشــکلات مردم است، 
گفت: دولت در میانه میدان ایستاده و همه ارکان 
و دســتگاه ها باید دولت را در رفع مشــکلات و 
بهبود اوضاع یاری کنند. همه باید توجه داشــته 
باشند که از ورود به مسائل حاشیه ای پرهیز کرده 
و با هم افزایی، وحدت و همدلی در راه خدمت به 

مردم قدم برداریم.
روحانی با بیان اینکه دولت بدون کمک دیگر 
دســتگاه ها نمی تواند کاری از پیش ببرد، اظهار 
داشت: دست همکاری به سوی همه قوا و دستگاه ها 
دراز می کنیــم و اطمینان داریم که با همکاری و 
همدلی در جنگ تحمیلی اقتصادی همچون جنگ 

تحمیلی 8 ساله پیروز خواهیم بود.
وی در پایان ســخنان خود، با اهدای لوح، از 
وزرای نیــرو، نفت، ارتباطات و فناوری اطلاعات، 
امور اقتصادی و دارایی، کشور و بهداشت، درمان 
و آموزش پزشکی به عنوان مسئولیت دستگاه های 
برگزیده در خدمت رسانی تقدیر کرد و توضیح داد 
که امسال به دلیل شیوع بیماری کرونا، جشنواره 
شهید رجایی به شکل سال های قبل برگزار نشده و 
لذا تقدیر از دستگاه های برگزیده در خدمت رسانی 

به شکلی محدود برگزار شده است.

روحانی:

برای ایران مهم نیست چه کسی در انتخابات آمریکا پیروز می شود

بقیه از صفحه 2
این طیــف مدعی بود که به واســطه برجام 
هــم چرخ کارخانه ها خواهــد چرخید و هم چرخ 
ســانتریفیوژها. در آن مقطع قیمت دلار حدود 3 
هزارتومان بود و بزک کنندگان برجام مدعی بودند 
که با امضای توافق هسته ای، قیمت دلار کاهش پیدا 
خواهد کرد و گرانی، رکود، بیکاری و حتی مشکل 

آب خوردن مردم نیز رفع خواهد شد! 
اما دولت بــاراک اوبامای مودب! و باهوش! در 

پسابرجام در مسیر همکاری اقتصادی دیگر کشورها 
با ایران به قدری سنگ اندازی کرد که مقامات ارشد 
دولت روحانی، اقدامات دولت اوباما را نقض فاحش 

برجام نامیدند.
بایدن معاون اول دولت اوباما بود. همان دولتی 
که قانون ســنگین تحریمی  آیسا را در پسابرجام 
تصویب کــرد. دولت اوباما قانون محدودیت ویزا را 
نیــز تصویب و قانون وضعیت اضطراری علیه ایران 

را تمدید کرد.

جو بایدن، معاون اول دولتی بوده است که قاتل 
دانشمندان هسته ای ایرانی است. دولتی که داروی 
بیمــاران خاص و از جمله کودکان ایرانی را تحریم 

کرد. دولتی که داعش را تجهیز و حمایت کرد.
دولت  ترامپ نیز دقیقاً همان روند را تکرار کرد 
و در نهایت بدون هیچ هزینه ای از برجام خارج شد. 
دولت غارتگر و  تروریست آمریکا فقط زبان زور را 
می فهمد. دموکرات ها و جمهوری خواهان در دشمنی 
با ایران هیچ تفاوتی با یکدیگر ندارند. یکی در اقدامی 

بزدلانه دانشمندان هسته ای  ایران را  ترور می کند و 
دیگر در اقدامی جنایتکارانه، حاج قاسم سلیمانی را 

به شهادت می رساند.
برخلاف فضاسازی جریان تحریف، راه حل رفع 
مشکلات کشور در داخل است. اعتماد به وعده الهی، 
اتکا به توان داخلی، میدان دادن به جوانان مومن، 
متخصص و انقلابی، مجاهدت و کار شــبانه روزی، 
اهتمام در اجرای اقتصاد مقاومتی و بی اعتمادی به 

دشمن، رمز موفقیت و پیشرفت است.

دیروز با برجام امروز با بایدن؛ جریان تحریف مشغول كار است!

تعطیلی ۲ ماهه جلسه سران قوا توسط روحانی

اصفهان - خبرنگار کیهان:
معاون تولید شــرکت پالایش نفت اصفهان از اجرا 
و بهره بــرداری موفق از دو طرح جدید با ظرفیت تولید 
1000 بشــکه در روز در پالایشــگاه اصفهان خبر داد و 
افزود: طرح تولید نرمال هگزان وارد فاز اجرا شــد و به 

بهره برداری رسید.
علیرضا جعفرپور همچنین با اشاره به تولید محصول جدید به 
نام حلال **AW-۴0۶ گفت: حلال جدید **AW-۴0۶ که 
آلودگی های زیست محیطی کمتری دارد و دوستدار محیط زیست 
است، جایگزین حلال AW-۴0۶ قبلی این شرکت خواهد شد.
وی با بیان اینکه نرمال هگزان تولیدشده در پالایشگاه اصفهان 
عاری از هرگونه ترکیبات گوگردی و آروماتیکی است و به همین 
دلیــل نیازی به فراورش و تصفیه هــای ثانویه ندارد، افزود: این 
محصول که یک محصول سبز و دوستدار محیط زیست محسوب 
می شود، تاثیرات بســیار مثبتی در راستای حفظ و نگهداشت 
محیط زیســت دارد. جعفرپور مصرف  فرآورده  نرمال هگزان در 

کشور را سالانه حدود 50 هزار تن اعلام کرد و گفت: با توسعه 
صنایع شیمیایی و پتروشیمیایی، مصرف این فرآورده در آینده 

افزایش چشمگیری خواهد داشت.
وی ادامــه داد: با اجرای این طرح و تغییراتی که در واحد 
ایزومریزاســیون داده شده است، عدد اکتان محصول ایزومریت 
تولیدی در واحد ایزومریزاســیون حدود 3 واحد افزایش یافته 
است که منجر به کاهش مصرف تقریبی ۱000 بشکه اکتان افزا 
)MTBE( شــده که این موضوع موجب افزایش سودآوری در 
شرکت خواهد شد. معاون پالایشگاه اصفهان تاکید کرد: اجرای این 
طرح بدون هیچ گونه سرمایه گذاری و صرف هزینه و تنها استفاده از 
ظرفیت های خالی در واحدهای فرآیندی پالایشگاه اصفهان محقق 
شــده است که علاوه بر تولید محصول هگزان، افزایش کیفیت 

بنزین تولیدی در این پالایشگاه را نیز به همراه داشته است.
نرمال هگزان می تواند در صنایع پتروشیمی )تولید برخی 
از پلیمرها(، صنایع غذایی)روغن کشــی( و صنایع دارویی مورد 

استفاده قرار گیرد.

پرویز فتاح رئیس بنیاد مستضعفان از روند احداث 
تونل البرز شرقی به عنوان بزرگ ترین تونل کشور و 
عملیات راه سازی در این منطقه از آزادراه، بازدید کرد. 
رئیس بنیاد مستضعفان  پیش از این  در حاشیه بازدید 
از عملیات عمرانی در منطقه ۲ آزادراه تهران - شمال گفته 
بود که مســیر رفت در منطقه ۲ آزادراه تهران - شمال طی 

نیمه نخست سال ۱۴00 تکمیل می شود. 
وی همچنین گفته بود که امیدواریم بتوانیم روند احداث 
و تکمیل تونل ۶۴00 متری البرز را زودتر از موعد مقرر تکمیل 
کنیم و این در حالی اســت که همــکاران ما در این پروژه، 
کارگاهی به طول ۲۲ کیلومتر احداث کرده اند که ۱۶ کیلومتر 
آن تونل و ۲ کیلومتر آن به صورت پل اســت و همکاران ما 
به صورت شبانه روزی و بدون تعطیلی در حال فعالیت هستند.

رئیس بنیاد مستضعفان با تأکید بر اینکه از تمام ابتکارات 
مهندسی کشور برای احداث تونل های آزادراه استفاده شده 
اســت گفت: این تونل ها برای نخستین بار در کشور احداث 
می شود و به صورت ۲ طبقه است که در طبقه دوم، تاسیسات 
و جت فن ها احداث می شود و با احداث این تونل های ۲ طبقه، 
حتی در صورت قفل شدن خودروها در  ترافیک تونل، تهویه 

به صورت کامل انجام می شود و بالاترین استانداردها در تهویه 
هوای تونل ها، روشنایی ها و هدایت آب در این مسیر مدنظر 

قرار گرفته است.
فتاح اضافه کرد: تمام طراحی ها و فعالیت های اجرایی در 
این منطقه از آزادراه، به دســت مهندسان ایرانی و نیروهای 
متخصص کشورمان در حال انجام است و خوشبختانه در حال 
حاضر هیچ مشکلی در مسیر منطقه ۲ آزادراه تهران - شمال 

وجود ندارد.
وی با  اشاره به سهم دولت و بنیاد مستضعفان از هزینه 
۲ هزار میلیارد تومانی برای ساخت مسیر رفت در منطقه ۲ 
آزادراه تهران - شــمال گفت: مقرر شد سهم دولت و بنیاد 
مستضعفان از هزینه ۲ هزار میلیارد تومانی این پروژه به طور 
برابر باشد و سهم هریک معادل یک هزار میلیارد تومان بود.
 فتاح خاطرنشان کرد: خوشبختانه تا این مرحله، بنیاد 
مستضعفان و دولت به تعهدات مالی برای تامین هزینه های 

احداث این منطقه از آزادراه به طور کامل عمل کرده اند.
رئیس بنیاد مســتضعفان در پایان ابراز امیدواری کرد 
که مسیر رفت در منطقه ۲ آزادراه تهران - شمال طی نیمه 

نخست سال ۱۴00 تکمیل و به بهره برداری برسد.

بازدید رئیس بنیاد مستضعفان
از منطقه ۲ آزادراه تهران- شمال

تولید محصول جدید زیست محیطی 
در شركت پالایش نفت اصفهان

نایب رئیس  کمیسیون بهداشت و درمان مجلس شورای اسلامی گفت: کمبود 
نوع قلمی انسولین به علت تحریم های ظالمانه کشورهای غربی است و این موضوع 

به زودی مرتفع می شود. 
سید محمد پاک مهر، در گفت و گو  با تسنیم، اظهار داشت: بیماران به  اشکال مختلفی از 

انسولین استفاده می کنند که یکی از آنها به صورت ویال است.
وی افزود: ویال های  regular و NPH  اشکال جدید داروها هم به صورت پن یا قلم های 

انسولین است. نمونه بارز این انسولین ها ارقام نوومیکس و نئووراپید و لانتوس است.
نایب رئیس  کمیســیون درمان مجلس شورای اسلامی گفت: با توجه به اینکه استفاده 
به صورت قلم های انسولین برای بیمار بسیار راحت تر است، استقبال از انسولین های قلمی 

زیاد است.
پاک مهر تصریح کرد: انسولین های قلمی معمولا از کشور هلند وارد می شود و با توجه به 
تحریم های ظالمانه کشورهای غربی در حال حاضر، نوع قلمی در کشور ما با کمبود مواجه 
شده است. ولی در انسولین به صورت ویال کمبود نداریم و به اندازه مصرف بیماران دیابتی 

انسولین در کشور ما تولید می شود.
نماینده مردم بجنورد در مجلس شــورای اســلامی گفت: با توان دانشمندان ایرانی و 
تلاش های مجلس و دولت امیدواریم به زودی مشکل انسولین های قلمی نیز در کشور حل شود.

نایب  رئیس کمیسیون درمان مجلس:

كمبود انسولین قلمی
 به زودی مرتفع می شود

رئیس جمهور با اهدای لوح، از وزرای نیرو، نفت، ارتباطات و فناوری اطلاعات، امور اقتصادی و دارایی، کشور و 
بهداشت، درمان و آموزش پزشکی به عنوان مسئولیت دستگاه های برگزیده در خدمت رسانی تقدیر کرد.


